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Problemów z obroną ciąg dalszy. Pod znakiem zapytania w meczu z Austrią

Wiedeń stoi bowiem występ Federico Fazio, o czym mówił na konferencji

prasowej Luciano Spalletti.

- Palmieri ma lekki uraz lewej łydki. Manolas wróci do Trigorii w piątek i będzie do

poniedziałku trenował indywidualnie. Na pewno wróci na mecz Atalanta-Roma. Seck

wróci w piątek lub sobotę. Totti ma uraz mięśnia zginacza i ocenimy go w przyszłym

tygodniu. Florenzi, Mario Rui, Nura, Vermaelen kontynuują swoje prace. Dalej jest

Fazio, który w trakcie meczu poczuł dyskomfort prawej łydki i trzeba go ocenić. Jego

wystawienie do gry może być ryzykowne, dlatego sprawdzimy bezpośrednio jutro.

Dziś nie zobaczycie go na boisku, jeśli odczucia będą dobre, wówczas będzie

trenował indywidualnie, nie z zespołem. Lepiej powiedzieć to od razu.

Fink powiedział, że Roma jest mocniejsza. To sposób na oddalenie presji?

- Ma rację. Tak jest, my zagramy o wygraną. On może zrobić co chce, my zagramy

jutro o zwycięstwo.

Z powodu małej liczby ludzi możliwa jest gra tróją w środku czy zagra

Primavera?

- Zbudowaliśmy kadrę, aby nie było problemów, zwłaszcza w defensywie. Na chwilę

obecną jest tak jak jest. Na jutro mam do dyspozycji graczy, którzy mogą uzupełnić

formację. Mam zaufanie do swoich graczy. Jutro do formacji defensywnej może

wejść De Rossi. Ma takie cechy, również jeśli chodzi o przyszłość. Mamy warunki,

aby wystawić jakościowy skład.

W ataku dasz szansę Iturbe i Gersonowi?

- Wolę nie mówić kto zagra tam gdzie mam więcej alternatyw. Liczba obrońców jest

ograniczona, napastników mam więcej, zatem nie powiem kto będzie podstawowy i

kto usiądzie na ławce.

Jakiego meczu się spodziewasz. Czego się nauczyłeś z pierwszego meczu?

- Wiedeń jest pięknym miastem. Czystym, w którym można spokojnie żyć.

Gratulacje. Pierwszy mecz nauczył nas dużo, trzeba pamiętać o zrobionych błędach

i sprawić, żeby się nie powtórzyły. Jednak widzę Romę, która się w ostatnim czasie

rozwinęła, mimo że liczby nie potwierdzają tego trendu. Piłkarze nie akceptują braku

zwycięstwa w takim meczu jak ten w niedzielę.

Kondycja Strootmana? Przedłużenie kontraktu?

- Zagra w wyjściowej jedenastce, jest jednym z tych piłkarzy, którzy nie chcą grać,

gdy nie czują się dobrze. Jego obecność jest ważna w takim klubie jak nasz. Tak

samo ważne jest, aby klub wziął pod uwagę kontynuację współpracy z
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profesjonalistą takim jak on.
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